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全面落实“沪28条”社保

减负措施
Fully implementing the 28 Measures of 
Shanghai to relieve the social insurance 

burden on companies



全面落实“沪28条”社保减负措施
28 Measures to relieve the social insurance burden on 

companies  in Shanghai

实施失业保险稳岗返还政策

Unemployment insurance premium refunding



实施失业保险稳岗返还政策
Unemployment insurance premium refunding 

预计约14万家用人单位受益，减负约26亿元It is estimated that 140,000 employers will benefit from this refunding policy, 
and the total refund will amount to 2.6 billion yuan

3月至12月的每月5日至25日，可通过“法人一证通”，登陆市人力资源社会保障网网上办事企业自助经办平台自助申请，也可至单位社保
缴费所在区就促中心办理From the 5th to the 25th day of each month from March to December, eligible applicants can file the application 

through the Legal Personal Certification Services app to the online window of SMHRSS, or to the local district employment promotion center

今年，继续对不裁员、少减员、符合条件的用人单位返还单位及其职工上年度实际缴纳失业保险费总额的50%。This year, Shanghai will 
refund 50% unemployment insurance premium paid by employers and employees for the last year to companies which don’t cut jobs, cut 

fewer jobs or are eligible in other ways



享受稳岗返还政策用人单位条件
Eligibility for unemployment insurance premium refunding


